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Bobby McFerrin – v roce 2008  
jsem měl možnost být při 
přípravě dvou koncertů 
amerického hudebníka 
Bobbyho McFerrina v Praze. 
Mohl jsem sledovat v zákulisí, 
jak tento slavný hudebník 
pracuje. Byl velmi vstřícný, 
milý a skromný. Stále si zpíval. 
Fotografie vznikla při zkoušce.

Dan Bárta – skvělý zpěvák 
a hudebník, kterého si velmi 
vážím. Spolupracuji s ním 
velmi dlouho a snad si 
mohu dovolit říci, že jsme 
přátelé. Měl jsem to štěstí, 
že jsem se mohl podílet na 
několika jeho projektech.

Frank Zappa – pro mne symbol 
svobody, člověk, jehož hudbu 
jsem poslouchal z alb, která 
mi půjčovali kamarádi nebo 
jsem je směnil na burze, jež 
probíhala v 70. letech v Praze. 
Tato fotografie je z jeho první 
návštěvy Prahy v roce 1990. 

Illustratosphere – fotografie 
z prvního alba skupiny z roku 
2000, fotografovali jsme 
tehdy v klubu Aghartha, 
který jsme si na to půjčili. 
Fotografovat jsme začali, až 
když skončil program, někdy 
okolo půlnoci. Když jsme 
v hluboké noci skončili, na 
chvilku jsme si sedli, abychom 
si popovídali, a přitom 
vznikla tato fotografie.

Joan Baez a Václav Havel – 
dvě osobnosti, kterých si moc 
vážím a jsem vděčný za to, že 
jsem se s nimi mohl setkat. 
Fotografie byla pořízena na 
koncertě 20 let bez opony 
17. 11. 2009 na Národní třídě. 
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Mick Jagger – Kameny se valí do 
Prahy. Měl jsem to štěstí, že jsem 
mohl být u tohoto zlomu v historii 
rockové hudby v naší zemi, byl to 
pro mne jeden z největších životních 
zážitků. Praha-Strahov, 18. 8. 1990.

Petr Venkrbec – legendární 
saxofonista, který se podílel na 
albech skupin Psí vojáci a Vltava. 
Byl členem významných projektů 
Krásné nové stroje, Combo FH, Mind 
the Step. Fotografie byla pořízena 
v roce 2005 při koncertu skupiny Mind 
the Step v klubu Česká 1 v Kutné Hoře.

Vojtěch Lindaur, Michal Prokop, 
Joan Baez, Václav Havel – fotografie 
byla pořízena v zákulisí festivalu 
Bratislavská lyra 10. června 1989, kam 
pozvala zpěvačka Joan Baez Václava 
Havla a další přátele z Charty 77. 
Václava Havla protáhla do sálu 
jako svého „bedňáka“ a z pódia je 
všechny pozdravila, což vyvolalo 
bouřlivou odezvu. Poté co na jeviště 
pozvala slovenského písničkáře Ivana 
Hoffmana, aby zazpíval jednu píseň, 
tak mu zvukaři vypnuli mikrofon, 
ale on píseň přesto dozpíval do 
konce. Pro většinu přítomných to 
byl nezapomenutelný zážitek.

Radůza – písničkářka, která je 
známá tím, že nemá ráda fotografy, 
protože ji ruší a znervózňují při 
vystoupení. Na jejím koncertě 
v Divadle Archa 13. 10. 2006 jsem 
měl možnost chvilku fotografovat 
a tuto fotografii si zpěvačka nakonec 
vybrala na titul svého DVD. ×
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